



Spécial

COMMISSION
TOUS LES LIEUX D'AFFECTATION

Publication dans la presse générale d'un avis de sélection



THE COMMISSION OF THE EUROPEAN COMMUNITIES

is carrying out a selection procedure with a view to drawing up a reserve list for the appointment of a member of the temporary staff (grade A3)

ADVISER

COM/R/A/101

DUTIES: adviser attached directly to the Director-General of the Joint Research Centre (JRC), responsible for helping the Director-General deal with scientific and technical dossiers for which the latter is directly responsible, in particular the monitoring of the JRC's nuclear activities in the Community context and in relation to external bodies.

QUALIFICATIONS: a university degree in the field concerned.

PROFILE: good scientific and technical knowledge in the fields of activity of the Joint Research Centre. Experience of contacts with the authorities in the Member States. Ability to head working parties.

GENERAL CONDITIONS: **contracts:** temporary (fixed duration, renewable); **nationality:** candidates must be a national of one of the Member States; **place of employment:** any of the Commission's places of activity; **age:** candidates must have been born after 06/11/1942. Exceptions will be made for: other servants of the Institutions of the European Communities, service obligations (military or other), education of children and physical handicap. The conditions under which such exceptions are made are explained in the documentation provided to candidates; **knowledge of languages:** candidates must have a good command of one of the official languages of the Communities (Danish, Dutch, English, French, German, Greek, Italian, Portuguese and Spanish) and an adequate knowledge of at least one other of these languages; **closing date:** requests for application forms should preferably be made in writing to the following address: **C.E.C., Secretariat for Selection Committees Research, S0MER2/54, rue Montoyer 75, B-1049 Brussels (Belgium). Tel.: 32-2/235.56.60 - Fax: 32-2/236.22.59.** They should be returned to the same address, duly completed and signed, and post-marked not later than 06/11/1992.

Applications from officials of the European Community institutions will not be accepted.

The Commission's policy is to ensure equal opportunities for men and women.



LA COMMISSION DES COMMUNAUTÉS EUROPÉENNES

organise une sélection de candidatures pour la constitution d'une liste de réserve en vue de l'engagement d'un agent temporaire (grade A3)

CONSEILLER

COM/R/A/101

TÂCHES: conseiller directement rattaché au Directeur Général du Centre Commun de Recherche (CCR). Chargé de l'assister dans le traitement de dossiers scientifiques et techniques - en particulier suivi des activités nucléaires du CCR, dans le contexte communautaire et dans leur relation avec les organismes extérieurs - qui sont de la responsabilité directe du Directeur Général.

FORMATION: formation universitaire dans le domaine concerné, sanctionnée par un diplôme.

PROFIL: bonnes connaissances scientifiques et techniques dans les domaines où s'exercent les activités du Centre Commun de Recherche. Expérience des contacts avec les autorités des Etats Membres, aptitude à conduire des groupes de travail.

CONDITIONS GENERALES: **contrats:** temporaires (à durée déterminée, renouvelables); **nationalité:** de l'un des Etats membres de la C.E.; **lieu d'affectation:** dans tous les lieux de travail de la Commission; **âge:** né après le 06/11/1942.

Des dérogations à la limite d'âge sont notamment prévues pour: les agents des Institutions des C.E., les services obligatoires (militaires ou autres), l'éducation des enfants et un handicap physique. Les conditions d'octroi de ces dérogations sont spécifiées dans la documentation fournie aux candidats; **connaissances linguistiques:** connaissance approfondie d'une des langues officielles des Communautés (allemand, anglais, danois, italien, espagnol, français, grec, néerlandais, portugais) et connaissance satisfaisante d'une autre langue officielle des Communautés; **délai d'introduction:** les formulaires de l'acte de candidature doivent être renvoyés à l'adresse ci-dessous, dûment complétés et signés, avant le 06/11/1992 (le cachet de la poste faisant foi). Ils doivent être demandés de préférence par écrit: **C.C.E., Secrétariat des Comités de Sélection Recherche, SDME R2/54, rue Montoyer 75, B-1049 Bruxelles, Belgique (tél.: 32.2/235.56.60 - fax: 32.2/236.22.39).**

La candidature des fonctionnaires auprès des Institutions européennes n'est pas recevable.

La Commission met en œuvre une politique d'égalité des chances entre les femmes et les hommes.